
 

Referat Møte FAU Hafslo barne og ungdomsskule 2.5 - 24 

Til stades: Anne Grethe Sønstehagen, Eirik Hoem, Lars Olav Halleråker, Anne Grethe 

Lomheim, Tomas Kjørlaug, Janne Kjørlaug Grønbech og Linda M. Hagelin 

Rektor: Hilde Selland og Lene Nornes Madsen frå SFO (Til og med sak 34-23/24)  

 

32-23/24 Godkjenning av referat og sakliste 

Godkjent utan innvending. 

 

33-23/24 Skriv, meldingar og info. 

Framdrifta til fleirbrukshallen stetter behovet til FAU. Anlegget framstår som 

nyskapande, men vil i den formen det ligg no stette behovet til skule og SFO.  

 

34-23/24 Orientering frå rektor og Lene frå SFO, forventningar skule-heim, 

hærverk/haldingingar/respekt for kvarandre/inkludering.  

- Dette har vore eit år med mykje arbeid. Vi må bli flinkare til å sette pris på det 

vi har, gjelder både elevar, skule og foreldre (FAU).  

- Forventningane foreldre har til skulen er veldig stor, og samsvarar ikkje alltid 

med realiteten.  

- Det er mykje som skjer med dagens barn, det er ofte vanskeleg for skulen å 

drive skule, når oppvekst og oppseding tar så mykje tid. 

- Foreldre må gå foran som gode døme for eigne barn. Her må FAU sende ut 

enda tydlegare signal med forventningar. 

- Tidvis kan føresette dra slutningar om kva som blir gjort, til dømes på SFO. 

- Skulen og SFO gjer så godt dei kan, og presiserar at dei er kompetente. 

- Helsesjukepleier har meir saker enn nokonsinne. 

 

- Dei nye utfordringane gjeld mange og ikkje bare på Hafslo.  

 

- Korleis kan FAU bidra? 

o Anbefalt med faglege innlegg, kanskje kombinere det faglege skulen 

har med foreldrenettverk. 

o Gjenta dokumentet om foreldrenettverk med forventningar med jamne 

mellomrom. 

o FAU lagar eit skriv nokre ord om forventningar som kan går ut til alle. 

Lars Olav skriver dette i løpet av veke 20. 

 

- Planlegging av nyttårsball, avtalt med RM på Sogndal VGS om mat. 

- Eksamenstida går som normalt, både skriftleg og munnleg. 

- Foreldremøte kull 2018, 2011 no til våren.  

- Overgangsmøter er i gang. 

- Tilsettingar er gjennomført på pedagstillingar. 

- Skulen fortsetter med DECOM midler.  

 



 

35-23/24 Dugnad 14. mai, planlegging.  

- Organisere påmelding til dugnad, 4 frå kvar klasse, ta gjerne med barna.  

- Hugs Grillhytte, naust kunstgrasbane. Nytt skriv ligg ved referatet. 

- Gjennomføring 17-19, Skulen står for enkel servering.  

- Ta med rive, kost møkkagreip og trillebår. 

 

36- 23/24 Førebuing av årsmøte juni 

- Dato: Torsdag 13.6 19:30 

- Eirik og Ine lagar ein plan for denne. 

- Valg av klassekontakt og FAU representant før 13.6. Dette gjeld partalskull i år. 

 

37-23/24 Fast sak – status på foreldrenettverksmøter og sosialkveldar. 

- Dei fleste er har gjennomført, er på gang eller oppmodast til dette. 

 

38-23/24 Handbok foreldrerepresentantar – kva er oppgåvene. 

- Denne vert lenka opp på heimesida. 

- Eirik tar ein runde på dette på 1. klassemøtet. 

 

39 Trafikktrygging – gangveg bilagstomta/busshaldeplassen og mot skuleområdet. 

- Det er etterlyst kva tankar FAU har rundt denne saken. 

- Kva er det vi har som ynskje? 

- FAU har hatt eit innspel til dette på områdeplanen i 2020.  

 

Saken vart diskutert, med innspel både for og imot. Saken er sett opp på eige møte 

15.5, 20:30 der det er forventa ein avklaring med presisering frå FAU. 

 

41 Ymse 

- 1 klasse har sett TV i lunsjen, klasserepresentantane får beskjed om å ta 

kontakt direkte med kontaktlærarar om denne saken. 


